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•  Kórházi avatás. Szili Katalin, az Ország- 
gyűlés elnöke jelenlétében adják át szomba
ton délután a megyei kórház felújított bel
gyógyászati épülettömbjét. Az ünnepség 5 
órakor kezdődik.

•  W ahorn-kiállítás. A tolcsvai Ős Kaján ét
teremben szombaton délután 5 órakor nyílik 
meg Wahorn András képzőművészeti alkotá
saiból összeállított kiállítás.

NÉZŐPONT

Az ötről merre?

B erecz Csab a__________________
csaba.berecz@eszak.boon.hu

Politikusok részéről sportos elszólásban 
volt már a DKSK kézilabdacsapat, amikor 
DFC néven szerepelt a diósgyőri focicsa
pat, akkor sokszor volt DVTK és fordítva 
is, nem beszélve az egyes versenyek elne
vezéseiről, amelyeket jó párszor keresztelt 
át a védnök, fővédnök.

De van fejlődés, mert tegnap eljutottunk 
az ötről a hatra. Mivel volt szerencsém lát
ni á díjátadó forgatókönyvét, így tudom, 
hogy megvezetés történt. A Gyurkota Jó
zsef, Dudás Gyula, Szabó Szilvia, Viski Er
zsébet, Bóta Kinga, Dékány Kinga felsoro
lásban utóbbi név a kakukktojás, ugyanis a 
kajakos hölgy nem jutott ki az athéni o lim 
piára, vagyis nem hat, hanem csak öt spor
toló képviselte a megyénket a legutóbbi öt
karikás játékokon.

Vagyis a szépnek mondható hat csak öt. 
Volt. Mivel közülük hárman már el is iga
zoltak a megyéből, a Dudás, Gyurkota 
duóból pedig csak az egyikükről mondható 
el, hogy itt a megyében él. A bocsás para- 
limpikonról.

Csökkenő létszám, fogyaték a megye 
sportjában: ötről nem a hatra jutottunk. 
Tudom, Pekingre minden más lesz. Azt 
csak sejtem, hogy jobb vagy rosszabb...

E g é s z s é g  é s  h a g y o m á n y ,  az
egészséges mozgás, táplálkozás és életmód 
tak taharkány i hagyom ányaival ism erke
dett tegnap Dobrev Klára, a kormányfő fe
lesége, aki országosan is ennek propagálá
sát segíti. (Fotó: Serfőző László)

VILLÁMVOKS
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Több a tavaszban reménykedő

A  t a v a s z  k ö z e le d t é t  j e le n t i - e ,  h o g y  h ó  h e ly e t t  
e s ő  e s ik ?

Ön szerint kellően felkészültek-e az illetékesek az 
árvíz és belvíz elleni védekezésre?

„Újítsuk meg együtt 
Magyarországot!"
■  „Csak jövőbe tekin
tő, a versenyt vállaló 
ország lehet sikeres" -  
mondta a kormányfő.

M iskolc (ÉM -  HSz) 
Gyurcsány Ferenc miniszter- 
elnök a magyar egyetemeket 
érintő körútja keretében csü
törtökön a Miskolci Egyetem
re látogatott. A Támpont Hall
gató Kör szervezésében részt 
vett egy fórumon is, amely
nek első felében aktuális po
litikai, társadalm i kérdések
ről beszélt. Mint mondta, ma 
bátorság kell ahhoz, hogy ki
mondja valaki: rossz irányba 
fordultunk, egy új Magyaror
szágot kellene csinálnunk. A
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M ondja el a véleményét!

változástól azonban a legtöb
ben félnek, inkább a kor
mány, az állam segítségében 
bíznak.
Nem m indenható

A miniszterelnök kije
lentette: ennek a világnak 
vége, csak az a Ma 
gyarország lehet sikeres, 
ahol a teljesítmény, a 
verseny áll a közép
pontban és nem az ál
lam m indenhatónak 
h itt segítsége. Termé
szetesen a piac sem tud 
mindent megoldani, 
ahogy az állam sem, éppen az 
a kormány feladata, hogy a 
kettő között megtalálja a he
lyes egyensúlyt. Az ország si
keres megújítása attól is függ, 
hogy a társadalom hajlandó-e 
visszavenni a közúgyek gya
korlását vagy továbbra is rá-

G y u r c s á n y  F e r e n c  k o r m á n y f ő t  B e s e n y e i L a jo s  r e k t o r  f o g a d t a  a z  
e g y e te m e n  (Fotó: Kőhalm i Péter)

bízza ezt a feladatot a politi
kai elitre. Gyurcsány Ferenc 
kijelentette: azt szeretné, ha 
az emberek nem engednék, 
hogy a politikusok diktálja
nak nekik, és nem a nagyot

álmodás ideje jönne el, hanem 
a nagy tetteké. A kormányfő 
a fórum után eszmecserét 
folytatott az egyetem vezetői
vel. A megbeszélésen elhang
zottakra visszatérünk.

E m l é k m ű  R á k ó c z i n a k

M iskolc (ÉM -  KHE) -  
Egyeztetést tartottak tegnap 
a Rákóczi Szövetség ré
giónkban működő szerveze
teinek a megyeházán.

A közelmúltban jött létre 
a szövetség regionális irodá
ja annak céljából, hogy a ré
gióban működő Rákóczi 
Szövetségek munkáját 
összehangolja. A tegnapi ta
nácskozáson szó esett a me
gyei közgyűlés és a társadal
mi civil szervezetek kapcso
latáról, együttműködéséről, 
a különböző pályázati lehe
tőségekről és a Rákóczi-sza- 
badságharc évfordulójához 
kapcsolódó eseményekről.

Benke István, a miskolci 
szervezet elnöke elmondta: 
szeretnének Miskolcon felál
lítani egy Rákóczi-emlékmű- 
vet. Tavaly pályázati pénz
ből és a városi önkormány
zat támogatásával megtör
tént a terveztetés és a lekto
rálás, ha sikerül megszerez
ni a hiányzó 700-800 ezer fo
rintot, az, idén az emlékmű 
elkészülhet. A tervezett 
programokba szeretnék be
vonni a megyei műzeumait, 
iskoláit is, ahogy az történt 
ez elmúlt évben is.
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A nyomok a folyóba
■  Az unokájával nem 
rég eltűnt néma nagy
mamát a Hernádban 
holtan találták meg.

' Miskolc (ÉM -  PT) -  Az asz- 
szony és a fiú eltűnését a ro
konok jelentették be. Az Észak- 
Magyarország hasábjain közzé
tett fotó és felhívás után tör
tént bejelentés alapján kezdték 
meg a keresést a Hernád folyó 
mentén. Szemtanúk ugyanis 
felismerték a párost.

Kompoltiné Jakab Ilona 
százados, a B.-A.-Z. Megyei 
Rendőr-főkapitányság sajtóre
ferense arró l tájékoztatott, 
hogy a Miskolci Rendőrkapi
tányság körözési ügyekkel 
foglalkozó rendőrei napok óta 
egy 20 fős kutató csoport tag

jaként, 4 kutyával keresték az 
eltűnteket. A keresésbe be
kapcsolódtak a hozzátartozók 
és a Miskolci Spider Speciá
lis Mentőcsoport is.
A jég re  a k a r ta k  m enni?

Lehóczki László, a Spider 
frontembere érdeklődésünkre 
elmondta, hogy rátaláltak az 
asszony és fiú nyomaira a par
ton. Feltehetően a jégen akar
tak átm enni a túloldalra, de 
beszakadtak. A nagymama 
holttestét már megtalálták és 
kiemelték. Az asszony egyik 
kezéről hiányzott a kesztyű, 
m intha egymás kezét fogva 
próbáltak volna menekülni a 
víz fogságából, és közben a 
kesztyű a fiú kezében maradt 
volna. Csütörtökön a speciá
lis mentők ismét a Hernádra

A  s z a b a d n a p  v é d e l m é b e n

M iskolc (ÉM -  HSz) -  Az 
MDF két olyan törvénymódo
sítási javaslatot is benyújtott 
a parlamentben, amely a 
munkavállalók érdekeit szol
gálja -  mondta el miskolci saj
tótájékoztatóján Pettkó And
rás, az MDF országos választ
mányának alelnöke.

Az egyik a 45 év felettiek 
foglalkoztatását ösztönző ked
vezmények bevezetésére tesz 
indítványt, a másik pedig azt 
célozza, hogy a hétvégére eső 
ünnepnapok se vesszenek el. 
Ezeket a szabadnapokat az 
érin tett hétvége előtt vagy 
után lehetne kiadni a dolgo
zóknak.

Az MDF a kábítószerhely- 
zet rendezését a megelőző

vezettek...

I t t  t a l á l t a k  rá  a  n y o m o k r a
(Fotó : Spider)

mentek és folytatták a kuta
tást. A haláleset kapcsán ál
lamigazgatási eljárásban foly
tat vizsgálatot a rendőrség, 
m ert bűncselekményre, ide
genkezűségre utaló adat nem 
merült fel.

programok támogatásával ol
daná meg. A drog elleni küz
delem leghatékonyabb eszkö
ze ugyanis a prevenció, ezért 
erre a korábbinál nagyobb 
hangsúlyt kell helyezni.

Pettkó András végül arról 
beszélt, hogy Borsod-Abaűj- 
Zemplén megyének arculat- 
váltásra van szüksége, és 
szükséges Miskolc regionális 
szerepének megerősítése is. 
Enélkül ugyanis sokkal nehe
zebb lesz megállítani a megye 
elnéptelenedését, elszegénye
dését.
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Szóljon hozzá! 5̂
Hisz a nevelésben

Miskolc (ÉM -  PT) -  A 
miskolci rendőrkapitány
ság évértékelő állomány
ülésén dr. Pásztor Albert 
ezredes, rendőrkapitány 
beszámolójában hangsú
lyozta, hogy fontos szere
pet szánnak a bűnmegelő
zésnek és annak, hogy 
mielőbb elfogják a bűnel
követőket. Mint fogalma
zott: „hiszünk a nevelés 
erejében”.

A nagyvárosi kategó
riában a miskolci rendőr
ség statisztikai mutatói 
alapján dobogós helyen 
szerepel. „A közlekedés
ben nem sikerült előrelép
ni. Nem tudták „rendben 
tartan i” a gépjárművel 
közlekedőket -  mondta.

A BorsodChem legsikeresebb éve volt
■  A BC legeredm énye
sebb éve 2004  volt: si
kerrel tért vissza a 
nem zetközi tőkepiacra.

K azincbarc ika  (ÉM) -  A 
BorsodChem (BC) Rt. árbevé
tele 12,4 százalékkal 147,9 mil
liárd forintra nőtt a harmadik 
negyedéves karbantartási 
leállás, a párhuzamosan vég
rehajtott kapacitásbővítési 
feladatok és az erős forintár- 
folyam ellenére.

Kovács F. László vezérigaz
gató rövid értékelésében kifej
tette: a társaság 2004 során je
lentős változásokon ment ke

resztül mind tulajdonosi kö
rét, mind kapacitását, terme
lési volumenét és nyereséges
ségét illetően.

» ......................
A BorsodChem 
Rt. azt szállítot
ta 2004-ben. 
amit befektetői
nek ígért.

Kovács F. László

................................................ M
„70 milliárd forintos beru

házási programunk részeként 
bővült a TDI-, PVC- és vinil-

klorid kapacitásunk, s jó 
ütőn halad jelentős MDI- 
beruházásunk. Sikerrel b ir
kóztunk meg a kőolajár-növe
kedés okozta külső hatások
kal és az árfolyamkockázat
tal, és a negyedik negyedév 
piaci lendülete, az élénk ke
reslet eddigi tapasztalataink

A RG SZÁMOKBAN

Üzemi eredmény: 11,5 milliárd 
fo r in t
Üzemi cash-flow (EBITDA): 20,6 
m illiárd fo rin t
N ettó  eredmény: 17,2 m illiárd 
fo r in t

alapján 2005-ben is folytató
dik” -  tette hozzá a vezérigaz
gató.

Megjegyezte: „A BC nagy- 
vállalatként visszatért a Bu
dapesti Értéktőzsdére és a 
londoni mellett immár a Var
sói Tőzsdén is jegyzett rész
vény.”

KAPACITÁSBŐVÍTÉS

PVC-kapacitás 300 ezerről 330 
ezer tonnára
TDI-kapacitás 60 ezerről 80 
ezer tonnára
V in il-k lorid  kapacitás 180 ezer
ről 250 ezer tonnára
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